
Rada Miejska Gminy Lubomierz 
Radni – Sesja 

 

Protokół nr XII/19 

 

XII Sesja w dniu 24 października 2019 roku 

Obrady rozpoczęto 24 października 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:40 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

1.Tadeusz Andruszków 

2. Krystyna Andrzejczak 

3. Aron Bogusz 

4. Radosław Chorążyczewski 

5. Anna Kalińska 

6. Mariusz Kozłowski 

7. Anna Mielniczyn 

8. Alicja Murawska 

9. Krzysztof Mytych 

10. Małgorzata Pasierbska 

11. Michał Pater 

12. Dariusz Penkala 

13. Marcin Zając 

 

Nieobecni: 

1. Roman Moskwa 

2. Wojciech Nowicki (spóźniony) 

Lista obecności. Załącznik nr 1 i 2. 

 

 

Ad.1                                                                                                                                          
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater otworzył XII  Sesję Rady 

Miejskiej Gminy Lubomierz. Powitał: radnych, Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz Marka 

Chrabąszcza, Sekretarza Gminy i Miasta Adama Skrzydłowskiego, Skarbnika Gminy i Miasta 

Elżbietę Jaśkiewicz wraz z kierownictwem jednostek budżetowych, sołtysów sołectw                    

i wszystkich zaproszonych gości.                                                                                                                    

W sesji uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 
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Ad.3                                                                                                                         
Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Micha Pater przedstawił poniższy  

porządek obrad: 

1. Otwarcie XII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z  XI  Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

4. Przedstawienie wniosków wypracowanych przez komisje stałe Rady MG Lubomierz na 

    posiedzeniach w miesiącu październiku br. 

5. Informacja Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami. 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami. 

7. Informacja Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami. 

8. Analiza wniosków składanych do projektu budżetu na 2020 rok.                                                                              

9.  Dyskusja. 

10. Sprawozdanie z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych i PixelManii    

       w Lubomierzu 2019 r.                                

11. Dyskusja.                       

12. Sprawozdanie z „Dożynek Gminnych” w Milęcicach. 

13. Dyskusja. 

14. Podjęcie uchwał w sprawie:   

   -  wyboru ławników, 
   -  zmian budżetu na 2019 rok. 

15. Zapytania i interpelacje. 

16. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – zgłosiła zmiany do porządku obrad sesji                                       

– o wprowadzenie w pkt. 14 „Podjęcie uchwał”, uchwał w sprawie: „zmian budżetu na 2019 

rok” i „zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz”. 

Sekretarz Gminy i Miasta Adam Skrzydłowski – zgłosił o wprowadzenie w bloku uchwał, 

uchwały w sprawie „zmiany uchwały nr VII/60/19 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie 

poboru podatków w drodze inkasa”. Zmiana uchwały podyktowana jest rezygnacją z funkcji 

sołtysa Pana Andrzeja Kacprzaka i wyborem nowego sołtysa Pani Katarzyny Mielniczyn. 

 

Burmistrz Gminy i Miasta Lubomierz Marek Chrabąszcz – pogratulował nowo wybranemu 

sołtysowi Olesznej Podgórskiej Pani Katarzynie Mielniczyn nominacji i wręczył 

zaświadczenie. 

Ad.3 

W CHWILI PRZYSTĄPIENIA DO GŁOSOWANIA BYŁO OBECNYCH 14 RADNYCH                                                                                 

- przybył radny  Wojciech Nowicki.                                                                                                                                           

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech 

Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Kalińska, 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

 

Ad.4                                                                                                                                                                                                      

Przewodnicząca Komisji Rewizyjna Alicja Murawska przedstawiła wnioski wypracowane  

na posiedzeniu wspólnym Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków i Petycji                                     

w dniu 17 października 2019 r  : 

 

1. Wystąpić z wnioskiem do Agencji Mienia Wojskowego o nieodpłatne  przekazanie Gminie 

Lubomierz kuchni polowej na rzecz zarządzania kryzysowego. 

2. Zorganizowanie w dniu 7 listopada 2019 r. o godz.10:00 spotkania z sołtysami sołectw 

gminy Lubomierz, dyrektorem Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu,  w sprawie 

organizacji Wigilii dla samotnych i  Festiwalu Filmów Komediowych. Załącznik nr 3. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Anna Kalińska – zasygnalizowała 

zmianę charakteru Wigilii dla samotnych na Wigilię dla wszystkich mieszkańców Gminy 

Lubomierz. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – poinformował o dokonaniu rozeznania w sprawie 

kuchni polowej, niestety fizycznie nie ma jej na stanie w wykazie „do przekazania”. 

Głosowanie musi się odbyć zgodnie z procedurą. 

 Głosowano wniosek w sprawie: 
Wystąpić z wnioskiem do Agencji Mienia Wojskowego o nieodpłatne przekazanie Gminie 

Lubomierz kuchni polowej na rzecz zarządzania kryzysowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 
Zorganizowanie w dniu 7 listopada 2019 r. o godz.10:00 spotkania z sołtysami sołectw gminy 

Lubomierz, dyrektorem Ośrodka Kultury i Sportu w Lubomierzu, w sprawie organizacji 

Wigilii dla samotnych i Festiwalu Filmów Komediowych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

 

Ad.5                                                                                                                                                     
Informację Komisji Rewizyjnej z realizacji wniosków wypracowanych między sesjami 

przedstawiła  Przewodnicząca Alicja Murawska.  Uchwały Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

są realizowane zgodnie z obowiązującymi przepisami i są realizowane zgodnie z zapisami.  

W formie elektronicznej zostało przedstawione sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w okresie od stycznia do października 2019 r. w celu 

zapoznania się.                                                                                                                                                                                 

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 4. 

 

Ad.6                                                                                                                                                      
 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy i Miasta Lubomierz w okresie między sesjami 

tj. od 27 września 2019 r. do 24 października 2019 r. przedstawił Burmistrz Marek 

Chrabąszcz.                                                                                                                                                             

Materiał w załączeniu. Załącznik nr 5.   

Wydano następujące Zarządzenia: 

Zarządzenia nr 87/2019 z dnia 27 września 2019 r. w sprawie wynagradzania kierowników 

jednostek organizacyjnych Gminy Lubomierz, 

Zarządzenie nr 88/2019 z dnia 27 września 2019 r. w sprawie opracowania materiałów 

planistycznych na 2020 rok przez jednostki organizacyjne gminy, referat, Straż Miejską                     

i samodzielne stanowiska pracy Urzędu Gminy i Miasta Lubomierz uczestniczące w procesie 

planowania, 

Zarządzenie nr 89/2019 z dnia 30 września 2019 r. w sprawie zmian do budżetu na rok 

2019, 

Zarządzenie nr 91/2019 z dnia 02 października 2019 r. w sprawie dzierżawy lokalu 

użytkowego w drodze bezprzetargowej na czas oznaczony do lat 3 i ustalenie miesięcznego 

czynszu najmu,  
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Zarządzenie nr 92/2019 z dnia 02 października 2019 r. w sprawie zbycia nieruchomości                   

z terenu miasta Lubomierz, 

Zarządzenie nr 93/2019 z dnia 02 października 2019 r. w sprawie zbycia nieruchomości                     

z terenu miasta Lubomierz, 

Zarządzenie nr 94/2019 z dnia 09 października 2019 r. w sprawie przekazania w użyczenie 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Lubomierz, 

Zarządzenie nr 95/2019 z dnia 09 października 2019 r. w sprawie powołania komisji 

rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze                    

w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz, 

Zarządzenie nr 96/2019 z dnia 09 października 2019 r. w sprawie powołania komisji 

rekrutacyjnej do przeprowadzenia naboru kandydatów na wolne stanowisko urzędnicze                      

w Urzędzie Gminy i Miasta Lubomierz, 

Zarządzenie nr 97/2019 z dnia 14 października 2019 r. w sprawie zmian w budżecie, 

Zarządzenie nr 98/2019 z dnia 14 października 2019 r. w sprawie ustalenia zasad 

wynagradzania kierowników jednostek organizacyjnych Gminy Lubomierz. 

Radny Dariusz Penkala – poprosił o rozwinięcie tematu dotyczącego muzeum. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – spotkanie z Panią Doris Baumert ze Stowarzyszenia 

Historycznego Lwówek Śląski i konserwatorem zabytków, dotyczyło przekazania z Niemiec 

rekwizytów z muzeum Liczyrzepy z Görlitz. Zbiory nie cieszyły się popularnością. Podobne 

muzea są w Karpaczu, Świeradowie. 

Radna Anna Mielniczyn – zapytała o remont internatu Zespołu Szkół. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział – ogólny koszt przedsięwzięcia – około 10 

milionów zł, Fundusz Ochrony Środowiska – pokrywa 10% (pożyczka), 90% dotacja. 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – chciałbym przypomnieć o remoncie drogi do 

Popielówka. W roku 2017 był to koszt 1,5 miliona zł, obecnie to rząd 2,5 miliona zł. Co musi 

się wydarzyć, żeby droga w Popielówku była wyremontowana? 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – ustala się kolejność remontów dróg. Najczęściej 

używaną drogą są Milęcice. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – drogi powiatowe trzeba usystematyzować, które                   

w pierwszej kolejności wymagają remontów. Może powiat otrzyma środki finansowe, to  

sytuacja ulegnie zmianie.   

Radny Marcin Zając- wskazał – mamy wiele wiosek na których wykonano wiele dróg. Nie 

możemy brać pod uwagę tylko częstotliwości uczęszczania. W Popielówku odbywa się 

uroczystość „Żołnierzy Wyklętych”, wiele osobistości tam przyjeżdża, korzysta ludność  
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lokalna, znajduje się Ośrodek Rehabilitacyjny, spółka „Izery” (posiada składowisko 

odpadów). 

Radna Anna Kalińska – w kwestii uzupełnienia - jeśli chodzi o remont drogi w Milęcicach, 

wnioski były składane w poprzedniej kadencji, nie tylko w obecnej. Droga była zalewana 

przez nadmierne opady. 

Radna Anna Mielniczyn – wspomniała o stanie drogi w Radoniowie i Popielówku. „Wstyd 

jeździć takimi drogami”. 

 

Ad.7                                                                                                                                                           

Informację Radnego Powiatowego z pracy w okresie między sesjami przedstawił Wiesław 

Ziółkowski – wspomniał – w ciągu 10 lat powiat wyremontował 30 km dróg, zważywszy na 

stan dróg powiatowych odcinek 58 km. Wyremontowano drogę na trasie Pasiecznik – 

Pokrzywnik (którą jeszcze trzeba dokończyć). Będzie remontowana droga w Milęcicach – 

koszt 1.100 mil. zł. Doga Wojciechów – Pokrzywnik też wymaga remontu. Nie ma szans na 

wyremontowanie 5 dróg. Dofinansowanie jest mniejsze. W pierwszej kolejności zostanie 

wyremontowana droga Radoniów – Krzewie Wielkie. 

        W szkolnictwie – nastąpił wzrost młodzieży na terenie powiatu. Muszą być podjęte 

stosowne działania w celu zabezpieczenia miejsc w placówkach oświatowych. 

         W dziedzinie promocji – chcemy zorganizować wspólne posiedzenie  przedstawicieli 

komisji z terenu powiatu, z poszczególnych gmin. 

Radny Krzysztof Mytych – zasygnalizował problem remontu drogi w Olesznej Podgórskiej, 

której jest zły stan techniczny, o czym się mówi od wielu lat. Pan nic nie zrobił, żeby 

zabezpieczyć środki finansowe na remont (mimo wielu sygnałów od społeczeństwa).  

Radny Powiatu Wiesław Ziółkowski – będąc burmistrzem chciałem, żeby droga była 

dofinansowana z „powodziówki”. 

Radny Krzysztof Mytych –zapytał - które drogi były bardziej  zalane w Gryfowie Śląskim, 

czy w Olesznej Podgorskiej?  

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – odpowiedział - był bardzo krótki czas na powołanie 

komisji i oszacowanie strat. Nie mogliśmy powiatowi narzucić zakresu wykonywania prac. 

Mimo złożonego wniosku nie otrzymaliśmy środków finansowych na remont drogi, mostku  

w Olesznej Podgórskiej. W każdym sołectwie robiliśmy drogi, ale gminne. Dużo remontów 

dróg wykonaliśmy w ramach środków finansowych pozyskanych z tzw. „powodziówki”.                 

Na wybór dróg powiatowych  wybranych do remontu nie mamy wpływu.  

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – nawiązał do planu remontów dróg powiatowych 

w latach 2020 – 2023. Został złożony wniosek o remont drogi w Popielówku.” Dlaczego Pan 

Radny Powiatowy nie wstawi się za nami?”  
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Radny Powiatu Lwóweckiego Wiesław Ziółkowski – Zarząd Dróg Powiatowych dzieląc 

środki wybiera określone drogi powiatowe  do remontu. Należy pamiętać , że drogi 

powiatowe występują na terenie 5 gmin. W ciągu 2 lat wykonano  2 drogi w Gminie 

Lubomierz. 

 

Ad.8 i 9                                                                                                                                                

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz -  poinformowała o dokonanej częściowej analizie 

wniosków składanych do projektu budżetu na 2020 rok na posiedzeniach komisji stałych 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w miesiącu październiku br. Zostanie sporządzony projekt 

budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2020 rok, który zostanie Państwu przesłany                            

w stosownym terminie.  

 

Ad.10  i 11                                                                                                                                        

Dyrektor Ośrodka Kultury i Sportu Bogusław Chrzan – nawiązał do sprawozdania                                   

z Ogólnopolskiego Festiwalu Filmów Komediowych i PixelManii w Lubomierzu 2019 r. 

Materiał został przedstawiony w formie elektronicznej. Załącznik nr 6.                                                

Festiwal zbilansował się w ramach środków uzyskanych z zewnątrz, jedynie za energię 

należało zapłacić z własnych środków. 

Radny Marcin Zając – zapytał o honorarium zespołu amatorskiego. 

Dyrektor OKiS Bogusław Chrzan – odparł – kwota uiszczona – 500,00 zł. 

 

 

Ad.12 i 13                                                                                                                                          

Przewodnicząca Komisji SWiP Radna Anna Kalińska - Sprawozdanie z "Dożynek 

Gminnych" w Milęcicach zostało omówione na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 17.10. br.  Odbyło się 5 spotkań w sprawie organizacji 

dożynek w Milęcicach. Duża pomoc w zakresie organizacji była ze strony sąsiednich sołectw: 

Wojciechowa  i Olesznej Podgórskiej. Bardzo duży wkład pracy dokonał sołtys Milęcic                         

(w trakcie imprezy i po imprezie). Sołectwa naszej gminy solidarnie wsparły stronę kulinarną 

uroczystości poprzez wypiek pysznych ciast. Sołectwo Radoniów z własnej inicjatywy 

dostarczyło niezliczone ilości pierogów, które były wielkim przebojem wspierającym 

tradycyjne pyszną grochówkę i bigos, przygotowane przez Milęcice. Mięsa upiekły Oleszna                   

i Wojciechów.                                                                                                                                                         

W konkursie na najładniejszy wieniec dożynkowy w 2019 r. ubiegało się 12 sołectw. Jury 

konkursu nagrodziło wszystkie sołectwa, jednak 1 miejsce zdobył wieniec z Wojciechowa. 

Na uroczystość przybyli przedstawiciele władz samorządowych, zaproszeni goście, 

reprezentanci gminnych sołectw, delegacje wieńcowe i mieszkańcy naszej gminy, a nawet 

miast ościennych. Po części oficjalnej starostowie wręczyli piękny bochen chleba 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Lubomierz, aby dzielił go sprawiedliwie i aby go nigdy nikomu 

nie zabrakło. Następnie odbyła się część artystyczna: recital, występ zespołu 

folklorystycznego, Turniej Organizatorzy na resztę Świata, występ zespołu wokalnego                         

z Lubomierza, po czym odbyła się zabawa. 

Dożynki Gminne w 2019 r. udały się dzięki wsparciu i wspólnej współpracy sołectw, pracy 

OKiS, strażaków z OSP z Olesznej Podgórskiej (która pilnowała porządku na parkingach. 

Szczególne uznania dla sołtysa Milęcic, który mobilizował mieszkańców do imprezy, 

pilnował by wszystko znalazło się na właściwym miejscu.   
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Po imprezie wraz ze strażakami porządkował miejsca po uroczystości i zabawie. 

 

Przewodniczący Rady MG Michał Pater – ogłosił 10 min przerwę w godz. 13:15 – 13:25.  

Wznowienie obrad godz. 13:25. 

Ad.14    

Z uwagi na podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników należy dokonać wyboru Komisji 

Skrutacyjnej.                                                                                                                                   

Zgłoszono kandydatury radnych do Komisji Skrutacyjnej:   

1) Michał Pater,                                                                                                                                  

2) Dariusz Penkala,                                                                                                                                 

3) Anna Kalińska.    

Wymienione osoby wyraziły zgodę na udział w pracy Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczącym Komisji wybrano Michała Patera, członek Komisji – Dariusz Penkala, 

członek Komisji - Anna Kalińska.                                                                                                                                         

Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) - wyboru ławników. 

 

Głosowano w sprawie: 
- wyboru ławników.  

 

Wyniki głosowania tajnego  
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Uchwała nr XII/87/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie wyboru 

ławników, 
 

b) - zmian budżetu na 2019 rok. 

 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – wyjaśniła okoliczności zmian budżetu. 
„I. Dokonano zwiększenia planu dochodów budżetu gminy na kwotę 270.000,00 zł na podstawie: 
- pisma nr ST5.4750.8.2019.g Ministra Finansów w sprawie zwiększenia subwencji oświatowej w 

związku ze zmianą ustawy – Karta Nauczyciela o kwotę 194.936,00 zł. 

- pisma nr ST5.4751.7.2019.5g Ministra Finansów w sprawie zwiększenia subwencji oświatowej na 

dofinansowanie wyposażenia w pomoce dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z 

przedmiotów przyrodniczych w publicznych szkołach podstawowych o kwotę 69.709,00 zł. 

- wpłaty darowizny na pomoc dla pogorzelców w kwocie 5.355,00 zł. 
 

II. Dokonano zmniejszeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 148.315,61 zł w tym: 
1. w dziale 630 zmniejszenie  planu zadania inwestycyjnego pn. „Łużyce – Izery rowerem przez 

kulturowe i przyrodnicze dziedzictwo pogranicza – etap II” o kwotę 118.300,00 zł, 

2. w dziale 754 i 921 w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa 

Pasiecznik na kwotę 8.518,79 zł, 

3. w dziale 900 w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Pławna Górna 

na kwotę 21.496,82 zł, 
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III. Dokonano zwiększeń planu wydatków budżetu gminy na kwotę 300.015,61 zł w tym: 
1. w dziale 801 i 854 zwiększenie planu wydatków jednostek oświatowych na kwotę 264.645,00 

zł w tym: 

- Zespołu Szkół w Lubomierzu o kwotę 79.651,00 zł, 

- Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Lubomierzu o kwotę 65.611,00 zł, 

- Szkoły Podstawowej w Pławnej o kwotę 119.383,00 zł. 

2. w dziale 852 zwiększenie planu wydatków MGOPS w związku z otrzymaną darowizną na  

pomoc dla pogorzelców o kwotę 5.355,00 zł. 

3. w dziale 921 i 926 w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa 

Pasiecznik na kwotę 8.518,79 zł.  

4. w dziale 600 i 926  w związku ze zmianą przeznaczenia Funduszu Sołeckiego sołectwa Pławna 

Górna na kwotę 21.496,82 zł. 

 

IV. Po wprowadzeniu powyższych zmian plan dochodów i wydatków wynosi: 
      Plan dochodów 39.442.033,10 zł w tym: bieżące 30.440.606,27 zł, majątkowe  9.001.426,83 zł. 

      Plan wydatków 43.557.253,10 zł w tym: bieżące 28.809.763,10 zł, majątkowe 14.747.490,00 zł.” 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmian budżetu na 2019 rok.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, Wojciech 

Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Mielniczyn. 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

 

Uchwała nr XII/88/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmian budżetu na 

2019 rok, 
 

c) - zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz. 

Skarbnik GiM Elżbieta Jaśkiewicz – uzasadniła: zmiany dokonuje się w związku                                  

z dokonanymi zmianami budżetu Gminy i Miasta Lubomierz na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 
- zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14). 
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Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

Uchwała nr XII/89/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz zmieniająca uchwałę                      

w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Lubomierz, 
 

d) - w sprawie zmiany uchwały nr VII/60/19 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa. 

 

Głosowano w sprawie: 
- w sprawie zmiany uchwały nr VII/60/19 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie poboru 

podatków w drodze inkasa. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając. 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

 

Uchwała nr XII/90/2019 Rady Miejskiej Gminy Lubomierz w sprawie zmiany                  

uchwały nr VII/60/19 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie poboru podatków                        

w drodze inkasa . 
 

Ad.15                                                                                                                                                           
Zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

 

Ad.16                                                                                                                                          
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje – BRAK. 

 

Ad.17   
                                                                                                                                                                 

W sprawach różnych: 

Radny Dariusz Penkala – poruszył temat braku prądu w Chmieleniu, problematyczne linie 

wysokiego napięcia przechodzą przez prywatną posesję. Właściciel nie pozwala wejść. Jeśli 

burmistrz nie zleci wykonania drogi, to w formie odwetu należałoby usunąć lampę 

oświetleniową (która iskrzy). 
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Sekretarz Adam Skrzydłowski – poprosił o przedstawienie wszystkich szczegółów, ale po 

sesji. W zaistniałej sytuacji TAURON może wystąpić o służebność gruntu. Z uwagi na 

wyższy aspekt społeczny, podyktowany bezpieczeństwem, w akcie notarialnym wpisuje się 

służebność. 

                                                               

Radna Anna Mielniczyn – zgłosiła wniosek o dokonanie przeniesienia daty obrad XIII sesji 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na dzień 26 listopada 2019 roku, z uwagi na wyjazd do 

Brukseli. 

 

Wniosek: 

w sprawie przeniesienia daty obrad XIII sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz na 

dzień 26 listopada 2019 roku. 

 

Głosowanie w sprawie przeniesienia daty obrad XIII sesji Rady Miejskiej Gminy 

Lubomierz na dzień 26 listopada 2019 roku. 

 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Andruszków, Krystyna Andrzejczak, Aron Bogusz, Radosław Chorążyczewski, 

Anna Kalińska, Mariusz Kozłowski, Anna Mielniczyn, Alicja Murawska, Krzysztof Mytych, 

Wojciech Nowicki, Małgorzata Pasierbska, Michał Pater, Dariusz Penkala, Marcin Zając 

NIEOBECNI (1) 

Roman Moskwa. 

 

Radni przyjęli przedmiotowy wniosek. 

 

Radna Małgorzata Pasierbska – przypomniała o przegłosowanym wniosku w dniu 31 stycznia 

2019 r. w sprawie: przedstawiania pisemnej informacji z pracy radnego powiatowego                          

w okresie między sesjami . Brak realizacji wniosku. 

Radny Powiatu Lwóweckiego nieobecny na dalszej części sesji. 

Kolejny temat – dojazd dzieci, młodzieży  z miejscowości Golejów, Pławna i Wojciechów do 

Lwówka Śląskiego i powrót. Prośba o pozytywne podejście do apelu. 

Burmistrz GiM Marek Chrabąszcz – odpowiedział – trwają rozmowy z przewoźnikiem                        

PKS z Bolesławca spółka z o.o, w celu uruchomienia dodatkowych kursów autobusów. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o propozycje składek do deklaracji w sprawie odpadów 

komunalnych, jakie dalsze działania zostaną podjęte na podstawie tych stawek. 
Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział – Państwo wybraliście propozycję 17,00 

zł od 1 osoby. Wyślemy materiał do akceptacji przez Regionalną Izbę Obrachunkową, po 

czym zostanie podjęta stosowna uchwała. 

Dyrektor Bogusław Chrzan – podziękował Paniom i wręczył dyplomy okolicznościowe za 

pieczenie ciast podczas Festiwalu: Z Pławnej – Karolinie Chorążyczewskiej, z Olesznej 

Podgórskiej – Katarzynie Mielniczyn, z Radoniowa – Annie Mielniczyn, z Golejowa                        

– Małgorzacie Pasierbskiej. 

Radna Anna Kalińska – zapytała o sprzedaż/kupno nieruchomości „Złoty Róg”. 
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Sekretarz GiM – Adam Skrzydłowski – w pierwszej kolejności musi nastąpić ściągnięcie 

przedmiotowego lokalu z hipoteki, czekamy na przystąpienie do dalszych działań. 

Radna Anna Kalińska – poruszyła temat miejsc hotelowych. Odnośnie Programu 

Transgranicznego była dyskusja nad brakiem miejsc noclegowych.                                                             

Na terenie Lubomierza budowano hotel, prace wstrzymano, właściciel zmarł.                                                                   

Może należałoby wspomóc i doradzić spadkobiercom (właścicielom nieruchomości), 

możliwości sfinalizowanie przedsięwzięcia.  

Sekretarz Adam Skrzydłowski – poinformował o niespełnieniu wymagań obiektu pod kątem 

przepisów BHP wymaganych w hotelach. 

Radna Anna Kalińska – nawiązała do wykonania szlaków turystycznych: do chodzenia, 

jeżdżenia na rowerze, mając wgląd w plany dróg śródpolnych. 

Sekretarz GiM Adam Skrzydłowski – należy wskazać które drogi, rodzaj szlaków, wówczas 

zajmiemy się wyceną. 

Radny Radosław Chorążyczewski – istnieją określone wymagania nie można sobie ustalić 

tych tras wg własnego uznania. 

Radna Anna Kalińska -  przypomniała o profesjonalnym podejściu do powyższych zagadnień 

i opracowaniu oferty turystycznej. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – zwrócił uwagę, że Lasy Państwowe 

mogłyby uczestniczyć przy tworzeniu przedmiotowych map. Należałoby zebrać odpowiedni 

materiał. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Wojciech Nowicki – nawiązał do dróg w Pokrzywniku                        

i Maciejowcu. Te drogi są zaorana, albo zamknięte pastuchami. Należałoby zająć się 

przywróceniem ich do stanu faktycznego (poprzedniego). 

Radny Marcin Zając – odniósł się do zagadnień rewitalizacji. Przed wejściem do budynku 

Urzędu Gminy i Miasta została rozebrana kostka, ogrodzenie z figurki Matki Boskiej po 

demontażu zostało wrzucone w krzaki i niezabezpieczone (nieopodal internatu ZS). Kiedy 

zostanie to odpowiednio zabezpieczone? 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział – część ogrodzenia  została przekazana do 

wykorzystania w Domu Płócienników, a część postumentów znajduje się w Urzędzie (w 

kotłowni zostało zabezpieczone). 

Sołtys Popielówka Grzegorz Januszkiewicz – nawiązał do stworzenia stowarzyszenia, które 

zajęłoby się wykonaniem tras narciarskich. 

Kierownik RT Przemysław Kułaga – odpowiedział na terenie gminy mamy wiele dróg. 

Musimy się zastanowić, czy odtwarzać drogi, które nie istnieją. 

Radny Radosław Chorążyczewski -  nawiązał do sprawdzenia możliwości realnych. Do 

uprawiania sportów zimowych trzeba mieć odpowiedni klimat. Ścieżki turystyczne jak 

najbardziej należy utworzyć. 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski -   na najbliższej komisji należałoby 

przemyśleć i ustalić formę. 

Radna Anna Kalińska – odparła – przy naszym wsparciu, Stowarzyszenie Przyjaciół 

Lubomierza mogłoby realizować temat. Może przy okazji spotkania w dniu 7 listopada br. 

omówić również te zagadnienia/ 

Wiceprzewodniczący Rady MG Mariusz Kozłowski – uważa, że na wspólnym spotkaniu 

Komisji Sfery Budżetowej, Gospodarczej i Przestrzegania Prawa oraz Komisji Wsi, 

Budownictwa i Ochrony Środowiska można wypracować wnioski i postulaty, po czym 

przedstawić je podczas sesji. 
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Przewodniczący Rady MG Michał Pater – przedstawił poniższe informacje: 
1) na konwencie burmistrzów zostaliśmy  wytypowani wraz z Alicją Nawojczyk (pracownikiem 

OKiS) do lobbowania i promowania Gminy, liczymy na przełożenie w kwestiach 

finansowych, 

2) wraz z Burmistrzem zostaliśmy zaproszenia na sesję Powiatu Lwóweckiego. 

3) apel o pomoc dla córeczki druha z OSP Mszana Dolna, która urodziła się z przykurcze rąk. 

Wymaga operacji i długiej rehabilitacji. Chcemy zebrać gotówkę i pojechać, zawieźć 

osobiście. Można wpłacać na konto Fundacji,  dokonywać odliczeń od podatku, nr podany na 

wniosku apelu. 

Ad.18   

                                                                                                                                         

Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Lubomierz Michał Pater zamknął  

obrady XII Sesji Rady Miejskiej Gminy Lubomierz. 

Termin kolejnej sesji wyznaczony na dzień 26 listopada 2019 roku. 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Gminy Lubomierz 

Michał Pater 

  

 

Przygotował(a): Mariola Laskowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


